
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 18 juni 2018 
Lisskulla Zayane och Sidney Holm 
Miljöpartiet de gröna 

Trafiksituationen vid Älta skola  
Att fler använder sig av cykeln som ett transportmedel är positivt både för miljön och 
hälsan. Med fler cyklister blir det också trängre på cykelbanorna och särskilt 
problematiskt blir det vid smala banor där gångtrafikanter och cyklister ska samsas 
om utrymme. 

Platser där det ofta blir mer eller mindre konflikter då utrymmet är trångt samtidigt 
som många är i rörelse i området, är gång- och cykelvägar vid skolor och 
busshållplatser.  

Ältavägen vid Älta skola är ett sådant ställe där det ofta blir konflikter och det händer 
också olyckor mellan cyklister och gångtrafikanter. Även om just Ältavägen kommer 
att byggas om inom några år så bör kommunen se över hur man lämpligast skulle 
kunna separera gång- och cykelbanorna så att säkerheten för barn och andra blir 
bättre. 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

 Kommunen undersöker hur gång- och cykelbanorna förbi Älta skola kan göras 
säkrare genom att bättre separera gångtrafikanter och cyklister 

---------------------------   ---------------------- 
Lisskulla Zayane, MP   Sidney Holm, MP 


